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Verslag 18 mei 2022  bestuursvergadering 
Aanwezig: Thanh, , Marc, Alexandra, Jotika 
Afwezig: Paul , Arnaud, Lanji (allen met kennisgeving) 

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 16 maart 
• Omdat er een aantal bestuursleden niet zijn, wordt het niet vastgesteld. 
•  Actielijst, behandeld 

 
3. Verslag ALV en 2e ALV 
• Ook dit verslag wordt nog niet vastgesteld.  

 
4. Mededelingen en binnengekomen stukken 
• Tijdens de ALV is een vraag binnengekomen van de stichting Reitdiep-pop. Indien de 

vereniging financieel wil ondersteunen, zal de gemeente eenzelfde bedrag inleggen. In 
principe is er bereidheid om te ondersteunen, maar de vraag is hoeveel en uit welk potje. 
Het mag niet ten koste gaan van het budget voor de wijkvisie. 

•  De penningmeester zal deze week een overzicht maken, het bestuur zal dan tussentijds 
hierover moeten overleggen. 

• Sinterklaas intocht degene die zich had aangemeld om de intocht te organiseren, heeft 
zich teruggetrokken. De vorige commissieleden hebben wel een draaiboek gemaakt.  Er 
zal nogmaals een oproep gedaan worden in de nieuwsbrief.  
 

5. Afscheid vorige voorzitter 
Dit zal op 6 juli gebeuren. De geplande bestuursvergadering op die dag wil het 
bestuur 29 juni toch nog doen.   

 
6. Subsidie gemeente 

We zijn te laat voor de aanvraag van de subsidie om na de coronatijd nieuw leven 
in te blazen.  Een volgende keer moeten we hier met elkaar scherper op zijn.  
 

7. Verhogen contributie 
Besloten wordt om de contributie voorlopig niet te verhogen.  
Er wordt gebrainstormed over de vraag wat we kunnen doen voor en met de 
leden. Diverse vragen om ondersteuning of inzet hebben tot niets geleid.  
De pubquiz in de december was wel een succes, voorstel om dit een aantal malen 
per jaar te doen. Gezocht wordt naar een goedkopere organisator . 
Voor een fotochallenge zal in de nieuwsbrief een stukje geplaatst worden.  
In de volgende nieuwsbrief kunnen we een poll plaatsten, om de leden te 
bevragen op wat zij graag aan activiteiten zouden zien. 
De facelift van de website is al eerder besproken, maar er is nog geen resultaat. Er 
zal navraag gedaan worden naar de status. 
 

8. Betrekken leden bij ALV en aktiviteiten  
Zie 7 
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9. Stand van zaken commissies 
• Financien: deze week gaan er nog aanmaningen 2021 de deur uit. Eind mei zal de 

incasso voor 2022 gedaan worden. Afgesproken om mail over incasso en 
aanmingen  niet via prive-mailadressen te doen.  

• Duurzaamheid; as zaterdag is er een drijfvuilactie.-dag. Er zijn ongeveer 30 
aanmeldingen binnengekomen.  

•  
 

10. Rondvraag 
• Verzoek om de actielijst van de bestuurs vergadering kort na het overleg rond 

te sturen.  
 

11.  Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


